
 
 
 
 

Til stede: Calle Andersen (CA), Folker den Braber (FdB), Eli Wiborg (EW), Øistein Skyberg 
(ØS), Jeanette Arntzen (JA), Ole Frederik Melleby (OFM), Petter Mowinckel (PM), 
Alexandra Amaral (AA), Ottar Wille (OW), Theodor Godheim og Espen Guttormsen (EG) 
 
Forfall:  

 
 

VEDTAKSSAKER 
SAK 01/05/23 Godkjenne protokoll 4/2023 

 
Styre godkjente protokoll ST-protokoll 4/2023. 
 

SAK 02/05/23 Valg av styrerepresentant til Båtlaget 
 
Styret valgte Øistein Skyberg som representant til ASAL sitt styre. 
 

SAK 03/05/23 
 

Plan følgebåt pool ifbm bestilling av ny RiB 
 
Bakgrunn  
 
Vi må konkretisere vår nåværende plan for fornyelse av følgebåtsflåten i Asker 
Seilforening.  Sportskomiteen ønsker å vite styrets grunnlag for kjøp av VSR og ikke en mindre, 
noe rimeligere båt. 
 
Vedtak  
Vi har foliende brett og waszp som strategisk satsingsområder og må derfor ha en båt som 
kan takle disse klassene som går såpass fort.  
Styrets plan for oppdatering av følgebåtpool:  

• Innkjøp av VSR tiltenkt for kommende behov for J/70 ligaseiling, Waszp, større 
regattaer osv.   

• Den holder seg godt i verdi hvis vi skulle ønske å bytte.  
• Øvrige RIBer byttes ut 1 stk/året fra 2024  
• Modellen vi skal gå for ligger fortsatt på tegnebordet. Vil bli produsert i Nærsnes. 

Tiltenkt anvennlig for coacking av optimister og Lasere, som er stødige og legges til en 
jolle uten pontong. Bygge malene sommer/høst og starte produksjon til vinteren.   

• Pontonger er dyrt. Dyrt å vedlikeholde RIB, 15 cm skumgummi med 
seildukbeskyttelse.  

• Den skal være betydelig billigere å vedlikeholde enn en RIB  
• Økonomiansvarlig og Daglig Leder vil jobbe med å søke midler til bl.a følgebåt  

 
ORIENTERINGSSAKER 

SAK 04/05/23  
 

• Økonomirapport per 31.03.23 med kommentarer og prognoser 
 
EG viste en økonomisk rapport for perioden 31.03.23. I og med at rapporten bare er per 
31.03.23 er det lite kostnader og inntekter og dermed lite styret kan ta stilling til. EG viste 
også til likviditetsbudsjettet hvor man ligger noe bedre an enn budsjettert. 

Styremøte Asker seilforening august 2021 
Sted: Asker Seilforening 
Dato: 30.08.21 

Protokoll ST – møte ASF 5/2023 
Sted: Asker SF 
Dato: 11. april 
Kl: 18.00 – 21:00 
 



Styret tok orienteringen til etterretning. 
 

SAK 05/05/23  Administrasjonsrapport v/daglig leder 
 
EG ga en kort rapport og status på arbeid siden forrige styremøte der de viktigste sakene har 
vært: 
Manage2Sail og alle eventene som skal legges inn der med tilhørende dokumenter 
Økonomi 
Avtaler og systemer for utbetalinger av trenerlønninger 
Oppfølging av medlemskontingenter og vedlikehold av medlemslister 
Styret tok orienteringen til etterretning. 
 

  

SAK 06/05/23  

 

Seil UT. Petter 
 
PMM orienterte om SeilUt.  
Basert på en App som heter Trimpoeng. Appelere til turseilere. Det er laget en egen Facebook 
gruppe etc. for å stimulere det sosiale. 
  

SAK 07/05/23 SOME 

JA ga en kort intro til SoMe. Planen er å fordele eierskapet til FB og Instagram, slik at alle 
brukere kan være med på å fylle med innhold. Det vil være en ansvarlig person for hver av 
gruppene som virker som en «redaktør». 

Når det gjelder websidene vil JA få tilgang, slik at hun kan poste innspill fra de som sitter på 
informasjonen. 
Styret tok orienteringen til etterretning. 
 

DISKUSJONSSAKER 
SAK 08/05/23 Skille barn / voksne mht trener behov / økonomi 

EW	ga	en	kort	intro	ti	saken,	slik	at	styret	kunne	diskutere	saken.		
Styret	besluttet	RS	Venture	legges	under	sport	tilsvarende	Finnjolle	(Voksenseiling)	
	

SAK 09/05/23  Regattaansvarlig / har vi mulige kandidater?  

Terje Hvam er ansvarlig for arrangementer, men han trenger en regattaansvarlig å støtte seg 
på. Styret drodlet rundt problemstillingen uten å konkretisere kandidater. Det ble foreslått at 
man skulle promotere utdanning for foreldregruppen, samt se på samarbeid med foreningene 
i nærheten av Asker Seilforening. 
 

SAK 10/05/23 Dugnad uke 17 – plan!  

Styret gikk gjennom dugnadsplanen for å sikre seg at alt er på plass til åpningshelgen 29. og 
30. april. Det er planlagt følgende dugnader: 
 

• 17. april blir det dugnad på Expressene og Sonarene 
• 23. april blir plassen ryddet og feid etter vinteropplaget 
• 26. april blir det dugnad på følgebåtene 
• 29. april dugnad jollene 



SAK 11/05/23 Bemanning arrangement frem til sommerferien!  

Styret ser at det er naturlig at de er representert på arrangementene som ASF holder. 

• 22. april Båtene som har hatt vinterlagring sjøsettes. OFM er styrets representant. EG 
snakker med Solveig om å bemanne kiosken. 

• 29.-30. april Sesongåpning optimist EW og FdB er styrets representanter 
• 29.-30. april NC 2,4mR trenger alt på vannet: bøyebåt (2), startbåt (3) + kiosk. OFM 

og Petter melder seg til tjeneste. 
• 12.-13. mai Oslofjorden Rundt. Trenger startbåt (3) + bøyebåt (2) + grilling. 
• 14. mai Åpen dag/åpen båt. CA, PM, JA, FdB, Terje Hvam og EG 
• 16.-18. juni Para weekend (I samarbeid med Ridderdagene på Stordalen) EG og CA 

Følgende arrangement vil man sørge for å bemanne senere da disse er etter ferien. 

• 19. august Asker rundt 
• 19.-20. august NM Andunge og IF 
• 26.-27. august AskerOptimisten 
• 15.-17. september NM Foilende brett 

 
SAK 12/05/23 Foredrag / medlemsmøter. Petter 

PW innledet til debatten med synspunkter på hva som skal til for at man skal ha et 
medlemsmøte som stimulerer medlemsmassen. 
Man kan starter med å snakke litt om:  

• Hva styret jobber med 
• Hvilke aktiviteter foreningen har 
• Etc. 

Styret debatterte temaet og kom frem til at dette er en god ide med regelmessige 
medlemsmøter. 

 
EVENTUELT 

 
 
Neste styremøte 8. mai kl 18.00 


